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GRADSKA SKUPŠTINA GRADA ZAGREBA 

       Predsjednik Joško Klisović 

 

Poštovani Predsjedniče, 

u skladu s odredbom članka 148. Poslovnika o radu Gradske skupštine Grada Zagreba dostavljam Vam 

zastupničko pitanje koje molim dostaviti Gradonačelniku Grada Zagreba g. Tomislavu 

Tomaševiću te pročelnici Gradskog ureda za financije i javnu nabavu, Danieli Juroš Pečnik. 

 

Predmet: Kompetitivne javne nabave 

 

Poštovani, 

 

budući da je Politička platforma „Možemo!“ u programu za prethodne lokalne izbore isticala da se na 

između jedne četvrtine i jedne trećine javnih nabava za vrijeme prethodne gradske vlasti javljao samo 

jedan ponuđač što je dizalo cijenu i poskupljivalo javnu nabavu, a da će nova gradska vlast uvesti 

"kompetitivne javne nabave" na koje će se javljati više ponuđača što će Gradu godišnje uštedjeti znatne 

iznose, zanima me sljedeće: 

 

Na koliko javnih nabava (u ukupnom iznosu i u postotku od ukupnog broja javnih nabava u  

Gradu Zagrebu) koje raspisuju Grad Zagreb i njegovi gradski uredi i javne ustanove te Gradski Holding 

i njegove podružnice se javio samo jedan ponuđač tijekom proteklih 7 godina (od 2017 do 2023), kako 

bismo mogli utvrditi kretanje navedene kompetitivnosti javnih nabava u odnosu na prošlu gradsku vlast.  

 

Također, zanima me prosječni broj ponuditelja po javnoj nabavi za sve navedene godine te ukupan broj 

direktnih pogodbi, također za sve navedene godine. 

 

Zahvaljujem na uloženom vremenu, 

Srdačno, 

 

 

 

 
Sara Medved 
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